

Services provided by Veterinary Services Section:	خدمات التي يقدمها قسم الخدمات البيطرية:
1. Request for Permit/ amend permit details of Organizations related to Veterinary activities	1. طلب تصريح/ تعديل بيانات تصريح للمؤسسات ذات العلاقة بنشاط بيطري
2. Request to receive confiscated stray animals	2. طلب استلام الحيوانات السائبة المصادرة
3. Request for approval of pets food/fodder information card	3. طلب اعتماد بطاقة أعلاف/أغذية حيوانات أليفة
4. Request for animals immunization	4. طلب تحصين الحيوانات
5. Request for Animal disposal	5. طلب تخلص من حيوان
6. Request for registering /numbering animals.	6. طلب تسجيل/ترقيم الحيوانات
7. Request for Genital Veterinary care services	7. طلب خدمات الرعاية التناسلية البيطرية
8. Request for Veterinary Health Certificate for export/ re-export of veterinary items and products (for Companies)	8. طلب شهادة صحية بيطرية لتصدير / إعادة تصدير المواد والمنتجات البيطرية (للشركات)
9. Request for Veterinary Health Certificate	9. طلب شهادة صحية بيطرية
10. Request for animal's examination/ treatment	10. طلب فحص/ معالجة حيوانات
11. Request for parasites control	11. طلب مكافحة الطفيليات
12. Request for permit to release veterinary imported shipments (animals and its products/ food and fodder)	12. طلب تصريح للإفراج عن شحنات بيطرية مستوردة (الحيوانات ومنتجاتها/ أغذية وأعلاف)
13. Request for admission of fodder/ animals/ animals food shipments to the Cattle Market	13. طلب السماح بالدخول لشحنات الأعلاف/ الحيوانات/ أغذية الحيوانات إلى سوق المواشي
14. Request to buy a pet	14. طلب شراء حيوان أليف
15. Request for Veterinary Health Card	15. طلب بطاقة صحية بيطرية
16. You can learn more about the details of services by visiting the site of Dubai Municipality / Individual services / Public Health Services Department / Veterinary Services Section	16. يمكنكم معرفة المزيد عن تفاصيل الخدمات عن طريق زيارة موقع بلدية دبي/خدمات الافراد/إدارة خدمات الصحة العامة/قسم الخدمات البيطرية